
*Terms and Conditions for Welcome Gift Redemption:
1. Welcome Gifts are applicable to Principal Cardholders of Wing Lung Affinity Card only, whose credit card accounts should be approved and opened on or 
before 31 July, 2011.  (Supplementary Cardholders or those who have cancelled any of Wing Lung Credit Card or Affinity Card in past 6 months are not eligible 
for the welcome gifts). 2.For redemption of Panasonic Warm Jar, Panasonic Vacuum Cleaner, Siemens Dect Phone or Wing Lung Credit 
Card 60,000 Bonus Points, principal cardholder should make HK$2,800 purchase transactions or above in the first 2 months upon 
card issuance. 3.Welcome gift cannot be changed once it is indicated on the application form. Welcome gifts are available on a first come, first served basis 
while stocks last.  The Bank reserves the right to offer an alternative gift as replacement in case of product shortage. 4.Gift Redemption Advice (except welcome 
gift Wing Lung Credit Card 60,000 Bonus Points) will be sent to the Principal Cardholder within 1 month upon fulfilment of the required spending criteria. 5.For 
redemption of Wing Lung Credit Card 60,000 Bonus Points, the bonus points will be credited to the eligible Principal Cardholder account in 2 months upon 
fulfilment of the required spending criteria. The bonus point record will be shown in the credit card statement. 6.Only retail purchase transactions, cash advance 
and insurance payments will be calculated. The following types of transaction are not applicable for this promotion: Octopus Automatic Add-Value Service, 
balance transfer, autopay transaction, instalment payment, online bill payment, mail and phone order, gambling chips, securities trading, finance charges, annual 
fee of card account, cancellation or reimbursement of transaction and any other transactions that the Bank may define. 7.The Bank is not the supplier of the gift 
items and shall not be responsible for any matters related to the product quality or after-sales services provided. 8.During the promotion period and redemption 
period, credit card account of the cardholder should be valid and in good credit standing. 9.If cardholders cancel their new Credit Card within 1 year after card 
issuance, the Bank reserves the right to charge an administrative fee of HK$500 for each cancelled card. 10.The Bank reserves the right to change the terms 
and conditions of the above offers without prior notice. In case of any dispute arisen, the Bank reserves the right to make the final decision.

Wing Lung Credit Card Customer Service Hotline：3711 6688
Website：www.winglungbank.com

Remarks:  1. The related product information is provided by respective supplier. 
 2. The Bank reserves the right to offer an alternative gift as replacement in case of product shortage.

• Capacity:1 Litre / (1-5 cups)  
• 600W
• Quick rice cooking (15 minutes)
• Easy-to-wash detachable inner lid
• High heat absorption far-infrared black inner pan
• Keep warm up to 5 hours
• Colour: Metallic Gold
• Two years warranty 
• Product enquiry hotline: 2833 0955

Warm Jar 
GA

or

or

or

96mm

GD

A

• 850W / 250W Powerful Suction
• Compact design for easy storage
• Automatic cord rewind
• Dust capacity: 1.4L
• Self-selected Filter System : Cloth / Paper Bag
• Nozzle Attachment : Air Dust Catcher, Crevice
• Colour: Green
• One year warranty
• Product enquiry hotline: 2833 0955

Vacuum Cleaner 
GBG

• Made in Germany
• 2.4GHz digital technology
• Hands-free talking with brilliant sound quality
• Long talk time up to 12 hours
• ECO DECT energy saving up to 60%
• Phonebook for up to 50 entries
• One year warranty
• Product enquiry hotline: 2564 9200

Dect Phone (Model: A680) 
GC

*迎新禮品之換領條款及細則:
1.迎新禮品只適用於2011年7月31日或以前成功申請永隆聯營卡主卡的客戶(不適用於申請附屬卡或過去6個月內曾取
消任何永隆信用卡或聯營卡之客戶)。2.主卡持卡人須於發卡日期起首兩個月內，憑新卡累積簽賬滿HK$2,800或以
上，可獲贈迎新禮品Panasonic西施電飯煲、Panasonic吸塵機、Siemens室內無線電話或永隆信用卡簽賬積分
60,000分。3.迎新禮品於申請表上一經選擇，將不可更改。迎新禮品數量有限，先到先得，換完即止。如選擇之禮品
換罄，本銀行有權以其他禮品代替。4.禮品換領信(迎新禮品簽賬積分60,000分除外)將於主卡持卡人符合有關簽賬要
求後的一個月內以專函寄予主卡持卡人。5.簽賬積分60,000分將於主卡持卡人符合指定簽賬要求後兩個月內自動存入
持卡人之信用卡賬戶內，積分記錄亦將列於信用卡月結單內。6.簽賬金額只計算已誌賬及有簽賬存根之零售簽賬、現
金透支及保險費用，以下類別之簽賬均不適用於本推廣活動：八達通自動增值、結餘轉賬、自動轉賬、分期付款、網
上繳費、郵購、電話訂購、籌碼兌換、證券買賣、財務費用、信用卡年費、取消或退款之簽賬及非按真實交易發出的
簽賬存根或永隆銀行有限公司決定之其他類別。7.本銀行並非是次推廣活動之禮品供應商，故不會承擔任何有關產品
及售後服務之責任。8.於推廣期內及換領禮品期間，持卡人之信用卡戶口必須仍然有效及信用狀況良好。9.若持卡人
在發出信用卡後一年內取消該信用卡，本銀行保留向持卡人收取每張信用卡HK$500之行政費用的權利。10.本銀行保
留隨時更改條款及細則的權利而毋須事先通知。如有任何爭議，本銀行保留最終之決定權。

永隆信用卡客戶服務熱線：3711 6688
網址：www.winglungbank.com

由即日起至2011年7月31日，成功申請由即日起至2011年7月31日，成功申請
永隆聯營卡，即可揀選以下其中一款迎新禮品*：永隆聯營卡，即可揀選以下其中一款迎新禮品*：

請您於所選擇之禮品空格內加上「     」，及將此禮品換領單張連同信用卡申請表一併寄回永隆銀
行信用卡中心。 ( 如您沒有註明，我們將代為選擇。 )

註： 1. 有關產品資料由個別供應商提供。2. 如選擇之禮品換罄，本銀行有權以其他禮品代替。

• 容量：1公升 / (1-5 杯) • 600 瓦特
• 15 分鐘快速煮飯 • 可拆式清洗內蓋
• 遠紅外線內層黑厚鍋 • 5小時保溫功能
• 顏色：香檳金 • 兩年原廠保養
• 產品查詢熱線：2833 0955

西施電飯煲 
GA

或

或

或

永隆信用卡簽賬積分60,000分
GD

A

• 850瓦特 / 吸力：250 瓦特 • 設計小巧，節省儲存空間
• 自動電線回捲 • 集塵量：1.4公升
• 自選過濾系統：布袋 / 紙袋 • 附有縫隙用吸嘴
• 顏色：綠色 • 一年原廠保養
• 產品查詢熱線：2833 0955

吸塵機 
GBG

室內無線電話 
GC

From now until 31 July 2011, successfulFrom now until 31 July 2011, successful
applicants of Wing Lung Affinity Card will be entitledapplicants of Wing Lung Affinity Card will be entitled

to our fabulous welcome gift offer*!to our fabulous welcome gift offer*!

Please indicate your choice of welcome gift with 「     」 in the below check box, and attach this insert with the application form and send 
back to Wing Lung Bank Credit Card Centre. (If you have not specified your choice, we will choose on your behalf).

Wing Lung Credit Card 60,000 Bonus Points

由即日起至2011年7月31日，成功申請
永隆聯營卡，即可揀選以下其中一款迎新禮品*：
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applicants of Wing Lung Affinity Card will be entitled
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• 德國原廠製造 • 2.4GHz 數位技術科技
• 免持聽筒通話及高清晰音質 • 通話時間長達12小時
• ECO DECT 環保節能省電 60%  • 50組電話簿記憶 
• 一年原廠保養 • 產品查詢熱線：2564 9200
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